
“Jag har bott här i 11 år och minns 

att det länge var olustigt att gå till 
sophuset – det luktade väldigt illa 
och påsar slängdes lite hit och dit. Nu 
är det nästan ett nöje att gå till 
sorteringshuset. Det är verkligen en 
stor förbättring.”
Kerstin A

Har du något att berätta? Skriv till 
redaktören. 

Föreningsmeddelandet är ett sätt för din 

styrelse att informera. Det är också en 

plats för boende att göra sig hörda.
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Hej!                                                  

Ett nytt år öppnar sin oskrivna 
bok för oss.

Onsdagsfikat har bytt dag: vi 
ses nu på måndagar 14:00 - 
15:00. Vi använder en 
WhatsApp-grupp (på tele- 
fonen) för att kontakta 
varandra om var vi ses etc. 
Skriv till redaktören för att 
komma med i gruppen!

Vi önskar en god fortsättning 
på det nya året!

Styrelsen
Redaktör: Alexander Mehlmann
Frågor eller kommentarer på innehållet? 
Skriv till redaktören.

mailto:traklotsen@gmail.com


Saker på gång…    

Nytt kompostkärl

Utsorteringen av matavfall är fortsatt 

strålande! Därför har vi  nu ytterligare 

ett kompostkärl. Det står intill de andra 

bruna kärlen. Se placeringen som ett 

provisorium.

Kommunen tar över Returpapper 

1 januari 2022 upphädes producent- 

ansvaret för returpapper enligt 

regeringsbeslut i december 2021. 

Insamling och återvinning av retur- 

papper blir ett kommunalt ansvar. För 

Sollentunas del är det Sörab som fått 

uppdraget.

Returpapper är det som vi lägger i det 

gröna kärlet på gården – tidningar, 

tidskrifter, reklamtryck, pocketböcker 

med mjuk pärm och skrivpapper.

Höjd effektavgift på elnät

1 januari 2022 höjdes effektavgiften för 

elnät med sex procent (6%). Höjningen 

beror till största delen på att de höga 

elpriserna påverkar kostnaden för så 

kallade nätförluster.

Styrelsens kommentar: I dagsläget har vi 

inte tagit beslut om höjning av priset för 

förbrukningsel som en konsekvens. Vi 

utvärderar under året.

Information om  fastigheten

● En motion till stämman ang inglasning 

av balkong har kommit in. Styrelsen 

tar emot motioner till stämman fram 

till 28 februari

● Montering av elbilsladdare av märket 

Zaptec installeras med start 24 

januari, enligt separat epost-med- 

delande

● På hemsidan kan du läsa den  senaste 

statistikrapporten från 

Energioptimeringen

Laddplatser i garaget

Vi har tidigare berättat om att vi får 

laddplatser. Separat information 

kommer, men redan nu kan vi berätta att 

vi har fått hjälp att ta fram nya kontrakt 

som fungerar för platser med respektive 

utan laddning.
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